

Departing / Arriving at Hiroshima, Kure and Matsuyama Ports

瀬戸内海汽船 ISHIZAKI
Setonaikai Kisen Co., Ltd. Ishizaki Kisen Co., Ltd.

Hiroshima-Matsuyama Line

Discount Service

Good news for overseas visitors
외국인 여러분께 유용한 정보
给外国游客的好消息!
给外国旅客的好消息!

히로시마-마쓰야마 항로 할인서비스 / 广岛-松山航线船票优惠服务 / 廣島-松山航線船票優惠服務

If you want to move fast

Travel times

Hiroshima-Matsuyama: 70 minutes
Kure-Matsuyama: 57 minutes



If you want to travel leisurely

Travel times

Hiroshima-Matsuyama: 160 minutes
Kure-Matsuyama: 115 minutes



Fare (Adult, One-way)

Super Jet

Cruise Ferry

Hiroshima ▶ Matsuyama

Normal fee 8,000yen ▶ **4,400yen**

Normal fee 5,000yen ▶ **2,750yen**

Kure ▶ Matsuyama

Normal fee 6,300yen ▶ **3,470yen**

Normal fee 4,000yen ▶ **2,200yen**

Matsuyama ▶ Hiroshima

Normal fee 8,000yen ▶ **5,600yen**

Normal fee 5,000yen ▶ **3,500yen**

Matsuyama ▶ Kure

Normal fee 6,300yen ▶ **4,410yen**

Normal fee 4,000yen ▶ **2,800yen**

April 1, 2024 to March 31, 2025



Let's SETOUCHI! 前往瀬戸内地区吧!
前往瀬戸内地區!

A website specifically dedicated to information access.

Providing information on Miyajima, Hiroshima, Kure, and Matsuyama. The video introduces easy-to-understand information on transportation hubs and how to purchase tickets.

开设交通方式专门网页! 集结宫岛~广岛~吴~松山的信息。
介绍容易迷路交通接点和购买车票方式的视频。

開設交通方式專門網頁! 集結宮島~廣島~吳~松山的資訊。
介紹容易迷路的交通接點與購買車票方式的影片。



Let's SETOUCHI search

前往瀬戸内地区 搜索

前往瀬戸内地區 搜尋

English-version
smartphone website
英语版智能手机页面
英文版智慧手机页面

Let's SETOUCHI



[URL] <http://setouchi-travelguide.com/jp/>

Cooperation: Hiroshima City, Matsuyama City, Setouchi-Matsuyama Tourism Promotion Council

Terms of Sales

- Tickets can be purchased from the ticket offices at Hiroshima Port, Matsuyama Kanko Port, and Kure Port. Payments in cash (Japanese yen) and credit cards are accepted.
- You will need to show your passport (for non-Japanese citizens) when purchasing.
- Each ticket must be purchased as a one-way ticket. Round trip tickets are not sold. If the boarding section is "Hiroshima - Kure", the discount will not be applied.

- 발매조건
- 히로시마항, 마쓰야마 관광항, 구레항의 발매소에서 구매해 주십시오. 지불은 현금(일본엔) 또는 신용카드를 이용하실 수 있습니다.
 - 구매 시는 여권(일본국적 이외)을 제시하여야 합니다.
 - 승선권은 편도로 구입합니다. 왕복권은 판매하지 않습니다.
 - 승선 구간이 "히로시마-구레"인 경우에는 할인에서 제외됩니다.

- 购票条件
- 旅客可在广岛港、松山观光港、吴港的各售票处购买。售票处接受现金(日元)和信用卡支付。
 - 购票时请出示您的护照(非日本国籍的乘客)。
 - 请分别购买往返的单程船票。暂不提供往返票。乘船区间为“广岛-吴”时，不适用优惠。

- 购票条件
- 旅客可在廣島港、松山觀光港、吳港的各售票處購買船票。售票處接受現金(日圓)和信用卡支付。
 - 購買船票時，請旅客出示護照(非日本國籍的乘客)。
 - 請分開購買來回的單程船票。暫不提供來回票。乘船區間為「廣島-吳」時，不適用優惠。

Accepted credit cards

이용 가능한 신용카드 可使用的信用卡 可使用的信用卡

JCB, VISA, Master Card, AMERICAN EXPRESS, Diners Club

Onboard Boats

- All seats onboard boats are non-reserved.
- Second floor "Super seats" on the Super Jet cost an additional 800 yen each way.

- 선내에 대하여
- 선내는 모두 자유석입니다.
 - 슈퍼제트의 2층석 '슈퍼시트'는 편도에 800엔의 추가요금이 필요합니다.

- 船内介绍
- 船内仅设散席(自由入座)。
 - 超級噴水式高速船2樓的“超級座位”需另加800日元(單程)。

- 船内介绍
- 船内所有座位均為自由座。
 - 超級噴射船2樓的座位「超級座」需另付800日圓(單程)。

Ticket Validity

- Tickets are only valid on the day they are purchased.

- 승선권의 효력 ● 승선권은 구매 당일에만 유효합니다.

- 船票有效期 ● 船票仅限当天使用。

- 船票有效期 ● 船票僅限當日使用。

Ticket Changes

- Changes cannot be made to a ticket's destination or boat type (Super Jet or Cruise Ferry) after boarding.

- 승선권의 변경 ● 사용개시 후의 구간, 배편(슈퍼제트, 크루즈 페리)은 변경할 수 없습니다.

- 船票變更 ● 船票一旦使用后，不可變更路線、客船類型(超級噴水式高速船、觀光渡輪)。

- 船票變更 ● 船票一旦使用后，不可變更航線、客船種類(超級噴射船、遊覽渡輪)。

Ticket Refunds

- Refunds cannot be given after boarding. However, refunds will be provided within the valid period in cases where continuation of travel is deemed impossible due to poor weather or mechanical breakdown, etc.

- 승선권의 환불 ● 사용개시 후의 환불은 할 수 없습니다. 단 배가 날라니 기권고장 등으로 결정하여 여행을 계속할 수 없다고 판단된 경우는 유효기간 내에 한하여 환불해 드립니다.

- 退票 ● 已使用的船票不可退票。但如果因天气原因或机器故障等停航，并可判断难以持续航行，可在有效期内退票。

- 退票 ● 已使用的船票不可退票。但若因氣候不佳或機械故障等因素停航，並可判斷為難以持續航行，則可退票(限於有效期內)。

Super Jet Timetable

Port Service	Hiroshima Port			Port Service	Hiroshima Port		
	Hiroshima Port	Kure Port	Matsuyama Kanko Port		Matsuyama Kanko Port	Kure Port	Hiroshima Port
1	7:30	→	8:40	1	7:30	→	8:40
2	8:50	→	10:10	2	8:50	→	10:10
3	10:20	→	11:30	3	10:20	→	11:30
4	11:50	→	13:10	4	11:50	→	13:10
5	13:40	→	14:50	5	13:40	→	14:50
6	15:40	→	17:00	6	15:40	→	17:00
7	17:30	→	18:40	7	17:30	→	18:40
8	18:50	→	20:10	8	18:50	→	20:10
9	20:30	→	21:40	9	20:30	→	21:40

Cruise Ferry Timetable

Port Service	Hiroshima Port			Port Service	Hiroshima Port		
	Hiroshima Port	Kure Port	Matsuyama Kanko Port		Matsuyama Kanko Port	Kure Port	Hiroshima Port
1	5:45	→	8:10	1	6:25	8:20	9:05
2	6:45	7:30	9:25	2	8:25	10:20	11:05
3	8:15	9:00	10:55	3	9:35	11:30	12:15
4	9:20	10:05	12:00	4	11:05	13:00	13:45
5	11:20	12:05	14:00	5	12:15	14:10	14:55
6	12:25	13:10	15:05	6	14:15	16:10	16:55
7	13:55	14:40	16:35	7	15:20	17:15	18:00
8	15:10	15:55	17:50	8	16:50	18:45	19:30
9	17:15	18:00	19:55	9	18:05	20:00	20:45
10	19:45	20:30	22:25	10	20:10	22:05	22:50

Access to Hiroshima Port



- JR Hiroshima Station
- Hiroshima Streetcar route 5 (travel time approx. 35 minutes) → To Hiroshima Port (Ujina) via Hijiyama-shita. Get off at "Hiroshima Port (Ujina)", 5 minutes on foot
 - Hiroshima Bus No. 21 (travel time approx. 35 minutes) → To Hiroshima Port (Ujina). Get off at "Hiroshima Port (Ujina)", 5 minutes on foot
 - Taxi (travel time approx. 30 minutes) → Ask the driver to go to "Hiroshima Port"

- Kamiya-cho
- Hiroshima Streetcar route 1 and 3 (travel time approx. 40 minutes) → To Hiroshima Port. Get off at "Hiroshima Port (Ujina)", 5 minutes on foot
 - Hiroshima Bus No. 21 (travel time approx. 25 minutes) → To Hiroshima Port (Ujina). Get off at "Hiroshima Port (Ujina)", 5 minutes on foot
 - Taxi (travel time approx. 20 minutes) → Ask the driver to go to "Hiroshima Port"

*Travel times are approximate values. There may be congestion depending on weather conditions and so on. Please inquire to each agency regarding Hiroshima Streetcar and Hiroshima Bus operating conditions.

Access to Matsuyama Kanko Port



- JR Matsuyama Station
- Walk to "Otemachi Station" (3minutes) → Iyo Railway suburban train for Takahama (travel time approx. 18minutes) → Get off at "Takahama Station" → Connecting bus or on foot (travel time approximately 2 minutes by bus, 10 minutes on foot) to "Matsuyama Kanko Port"

- Iyo Railway Matsuyama City Station
- Iyo Railway suburban train for Takahama (travel time approx. 21 minutes) → Get off at "Takahama Station" → Connecting bus or on foot (travel time approximately 2 minutes by bus, 10 minutes on foot) to "Matsuyama Kanko Port"

- Iyo Railway Dogo Onsen Station
- Iyo Railway tram for Matsuyama City Station → Get off at Matsuyama City Station(travel time approx. 20minutes) → Iyo Railway suburban train for Takahama (travel time approx. 21minutes) → Connecting bus or on foot (travel time approximately 2 minutes by bus, 10 minutes on foot) to "Matsuyama Kanko Port"

*Travel times are approximate values. There may be congestion depending on weather conditions and so on. Please inquire to each agency regarding limousine bus and Iyo Railway operating conditions.